



聯合再生能源新聞稿

2019年3月6日

台北市，台灣

聯合再生能源 2019 年 2 月營收新台幣 15.2 億元年增 149.3%

聯合再生能源(3576 TT)今日公告其 2019 年 2 月份自結合併營收為新台幣 15.2 億元，較上月顯著成長 40.3%，較去年同期成長 149.3%。

聯合再生能源全年累計合併營收為新台幣 26.04 億元，較去年同期新台幣 14.4 億元增加 80.6%。由於一月底台灣政府定案 108 年躉購費率，年後太陽能模組需求大增，客戶積極拉貨。海外部分，歐洲客戶對太陽能需求回升，聯合再生歐洲模組出貨量顯著增加。

2019 年 2 月	2019 年 1 月	MoM	2018 年 2 月	YoY	2019 累計 營收	2018 累計 營收	YoY
15.20	10.84	40.3	6.09	149.3	26.04	14.42	80.6

新聞聯絡人:

聯合再生能源股份有限公司
企劃投資處經理 洪怡涵
+886-2-2656-2000 #58163
Evelyn.Hung@urecorp.com

聯合再生能源股份有限公司
企劃投資處經理 閻敬儀
+886-2-2656-2000 #58183
Shelly.Yen@urecorp.com



URE News Release

Taipei, 6 March 2019

United Renewable Energy Announced 2019 February Revenue of NT\$1,520 Million with 149.3% growth YoY

United Renewable Energy (“URE”, or “the Company”, 3576 TT), announced February 2019 revenue of NT\$1,520 million, a significant growth of 40.3% MoM, and a remarkable jump of 149.3% YoY.

The Year-to-Date cumulative revenues reached NT\$2,604 million as of February 2019, a 80.6% increase in YoY terms as opposed to NT\$1,442 million of year 2018. The Ministry of Economic Affairs announced the wholesale power purchasing price at end of January. The government will continue to support more solar installations in Taiwan. The customer demand for solar modules has since increased. For overseas market, the Europe demand for solar recovers, therefore increases in module shipment to Europe.

URE Consolidated Revenue Report (Unit: NT Million)							
Feb 2019	Jan 2019	MoM	Feb 2018	YoY	YTD 2019	YTD 2018	YoY
1,520	1,084	40.3	609	149.3	2,604	1,442	80.6

Contact:

Evelyn Hung
Corporate Planning
+886-2-2656-2000 #58163
Evelyn.Hung@urecorp.com

Shelly Yen
Corporate Planning
+886-2-2656-2000 #58132
Shelly.Yen@urecorp.com